
Protokoll Styrelsemöte 7 oktober, 2019. 

 

Närvarande:  
Karin Selander, Malin Lundberg, Per Sidetun, P O Bäckström, Lars Henningsson, Conny Karlsson. 

Även närvarande: Gunnar Olsson, distriktets guvernör. 

Ordförande: 
Malin Lundberg 

Sekreterare: 
Lars Henningsson 

Genomgång föregående mötesanteckningar (19-09-02): 
Kommenterade punkter: 

 

2 nya Roll-Up’s är ännu inte inköpta. Bild/text skickas av Olof till Malin som köper in. Klart snarast! 

Ny väggskylt till Plaza väntar fortsatt på att bli uppsatt. Olof, lägg på ett kol. 

Lars skall se till att lägga in bilder på medlemmarna i medlemslistan. Glömde be om bilder i utskicket om 

medlemsavgiften 2019-20.  

Vårt namn, Karlstad Rotaryklubb diskuterades eftersom det finns synpunkter. Vi beslöt att ignorera dessa 

eftersom vi är Karlstads äldsta klubb och har haft samma namn sedan starten. 

Våra möten 

Antalet besökare vid våra möten, uppdatering. 

Vi konstaterade att uppslutningen kan vara bättre. Svagt på frukosten (10+), något bättre på lunchen (15-20). 

Ett grundproblem är att 33% av våra medlemmar ej besökt något möte under perioden jan – sep, dessutom 

58% som ej besökt något möte denna höst. Finns möjligheter till förbättring alltså. Hur aktivera dessa? 

Rädsla finns att en del medlemmar vill lämna klubben nu när inbetalning av årsavgiften skall ske. Karin 

påpekade att dessa då skall betala halv avgift, för tiden juli – dec. 

Kommande årsmöte, planering. 

Alla dokument skall vara ute till medlemmarna senast 11 november. Malin och Karin/Per samarbetar om detta 

Utträdesreglerna bör gås igenom på årsmötet. 

Vi beslöt att årsmötet skall hållas på kvällen den 25 november. Vi diskuterade risken för klent deltagande på 

årsmötet. Vi beslöt då att ”locka” med ett trevligt evenemang; gratis snacks och ett glas vin. Malin kontaktar 

Lena på Plaza om detta. 

Pin till vår Hedersmedlem Lars-Göran Kring. 

Externa synpunkter har framförts kring detta. Styrelsen hänsköt denna fråga till sekreteraren att lösa, som 

villigt tog på sig detta ärende. 

Program & Event 

Höstens programpunkter 

Vi konstaterade att höstens återstående program såg väldigt bra ut! 

RBN samt samarbetet med de andra klubbarna. 

Malin informerade om att RBN lagts ner för i höst, eftersom Karlstad City inte vill vara delaktig i detta 

samarbete, i alla fall inte som garant. Styrelsen ber att få framföra ett stort tack till Catarina Byberg och RBN-

gruppen för nedlagda arbete 

Musik- och Idrottsstipendiet. 

Musikstipendiet jobbas med och utvärderingsprocessen är inledd. Ser bra ut! Arne Pettersson ansvarig som 



vanligt. 

Vad gäller Idrottsstipendiet ser det mörkt ut. Krister Inde som höll i detta har lämnat klubben. John Weslien har 

tillfrågats att ta över men avböjt. Styrelsen beslöt därför att detta stipendium blir vilande detta år. Vi hoppas 

att kunna återuppta det igen 2020. 

 Ekonomi 

Status medlemmar. 

Vi har per idag 98 registrerade medlemmar samt 1 Hedersmedlem. Vi har 3 nya medlemmar på väg in! 

Höstens faktura 

Årsavgiften för 2019 – 2020 är bestämd till 1.350 kr.  Lars har mejlat ut information om detta och bett om 

betalning i oktober. Positivt mejl med programinformation. 

Ekonomin 

Före några inbetalningar detta verksamhetsår har vår kassör betalat ut 70.000 med en kvarstående behållning 

på 270.000. 

Funktionärer 19/20 bla Inkommande 

Diskuterades. Ingen lösning på Inkommande i sikte. Bör vara klart till Pets 1. 

Övriga frågor 

Malin informerade om pågående möten med Kerstin Rosenberg, Tingvalla och Gabriella Ahlström, City. Positiva 

diskussioner om samarbete sker. Vår förhoppning är att det även blir något konkret av dessa goda ambitioner. 

Nästa möte 

Årsmötet den 25 november på Plaza. 

Vid tangentbordet, 

Lars Henningsson 

 

 


